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Verslag van de vergadering gehouden op 8 oktober 2009. 
 
 

Aanwezig: dhr. van Ravenzwaaij; dhr. Landman; dhr. van Gaalen; dhr. Deekens; 

dhr. den Hollander; mevr. ten Boekel; dhr. de Wind; dhr. Tepas; mevr. Mooy. 

Afwezig: dhr. van der Zee; mevr. Bracht. 

Gasten: dhr. van Veen (wijkagent); dhr. Drieënhuizen. 

 

De voorzitter heet een ieder welkom. De gasten in het bijzonder en geeft het 

woord als eerste aan dhr. Drieënhuizen. 

De verlichting in de weg bij de Govertskluft is defect. Dhr. Tepas zal mailen naar 

BelHerstel. 

Voetpad richting de Kiefteglop: bebording is niet in orde, er staan 

reclameborden op plaatsen waar dit niet mag. 

Van Brederodestraat: kunnen hier onderborden geplaatst worden, zodat het 

mogelijk wordt voor fietsers om “tegen de stroom” in te rijden? 

Dorpsweg is verwarrend i.v.m. verschillende snelheden die gereden mogen worden 

en tevens is het wegdek erg slecht, met name voor fietsers. Dit geldt ook voor 

de Abbestederweg. 

Over al deze onderwerpen zal dhr. Tepas een mail sturen naar de Gemeente. 

De wijkagent is langsgekomen om te vertellen hoe de afgelopen periode is 

verlopen. Over het algemeen gesproken zijn er weinig dingen gebeurd, incidenten 

daar gelaten. Zeker gezien het prachtige en lange seizoen, kunnen we daar blij 

mee zijn. 

Tot zover de gasten. De voorzitter bedankt hen en we gaan over tot het 

besloten gedeelte van de vergadering. 

 

Agenda aanpassing: toevoegen: inventarisatie onveilige situaties. 

Komt bij werkgroep Callantsoog aan de orde. 

 

Mededelingen. 

Aan een ieder rondgemaild. 

Bij de AH zijn glasbakken boven de grond geplaatst.( Dit bleek een tijdelijk iets 

te zijn, intussen zijn de vorige bakken weer teruggeplaatst. Noot secr.). De 



  

glasbakken aan de Jewelweg/van Brederodestraat zijn inmiddels onder de grond 

geplaatst en kunnen van de actielijst af. 

Dhr. de Wit gaat aan de slag met de opmerkingen over de slechte 

herkenbaarheid van de haltes en de bus van de Kustbus. Mevr. Mooy legt uit 

waarom de bus en de haltes eruit zien zoals ze doen: het is een gewone 

lijndienst, die weliswaar alleen ’s zomers rijdt, maar voor de rest, qua materiaal 

en halteborden, moet voldoen aan de eisen van de Provincie, zoals die gelden voor 

alle lijndiensten. Ondanks dit gaat dhr. de Wit toch nader informeren. 

 

Dhr. van Ravenzwaaij en Tepas zijn naar diverse bijeenkomsten/vergaderingen 

geweest. Onder andere over duurzame energie in de Gemeente Zijpe. Het lijkt 

dat er gekozen gaat worden voor windenergie. De meerderheid van de 

aanwezigen heeft aangegeven, dat als dat de toekomst is, er windmolens op zee 

geplaatst moeten worden in plaats van op het land. 

 

Werkgroepen. 

Kustverdediging: er wordt opnieuw onderzoek gedaan in Petten. Hoe het daar 

aangepakt gaat worden, heeft ook invloed op onze kustverdediging. 

Dorpsplein: op 13-10 wordt er een ambtelijk voorstel voorgelegd aan het College. 

Op 26-10 komt de Klankbordgroep bijeen om het definitieve plan te bepalen. Alle 

opties liggen nog open. In november zal het op de agenda komen voor de Raad. 

Callantsoog: verzoek aan ieder om een lijstje te maken met onveilige situaties in 

de dorpen. Graag opsturen, voor 25-10-2009, naar dhr. Tepas, zodat hij kan 

inventariseren. 

 

Notulen 03-09-2009. 

Bij BKP gaat men zelf het woord “Callantsoog” bijvoegen. Verder is het verslag 

goedgekeurd. 

De nieuwe leden zullen alsnog het verslag van september opgestuurd krijgen. 

 

Streekplan NHN Structuurvisie. 

Dhr. van Ravenzwaaij is hier ingedoken en heeft voor een ieder een samenvatting 

gemaakt en rondgemaild. Onze taak is om de vinger goed aan de pols te houden. 

Er staan zoveel ”tenzij’s” in, dat de Gemeenten wel erg veel ruimte krijgen van 

de Provincie. Dhr. van Gaalen vraagt om een signaal van de DR hierop. Hierover 

ontstaat een discussie. Afgesproken wordt dat er wordt gewacht op de nadere 

invulling van de Structuurvisie. Deze komt op de site op 20-10. Er kan 

gereageerd worden tot 30 november. Mocht blijken dat er een reactie nodig is, 

dan hebben we nog voldoende tijd om dit te doen. 

 

 



  

Post. 

Is aan een ieder rondgemaild. Verder geen bijzonderheden. 

 

Rondvraag. 

Dhr. van Gaalen: wat zijn ze aan het doen aan de Rietweg? Dhr. den Hollander 

gaat navragen. 

Dhr. Deekens: er zijn wel aanloopmoeilijkheden geweest met de 

plasticinzameling. Dhr. Tepas meldt dat bij problemen de HVC in Alkmaar gebeld 

kan worden. 

Dhr. Tepas: het betaald parkeren is vervroegd van 10.00 uur naar 09.00 uur. De 

vraag is of dhr. Deekens dit mee wilt nemen naar de Ondernemersvereniging om 

te vragen dat dit teruggedraaid kan worden, zodat er nog even een boodschapje 

gedaan kan worden. Dhr. Deekens zegt dit toe. 

 

Tot zover het verslag van de vergadering van 8 oktober 2009. 

 

De volgende vergadering staat gepland voor 5 november 2009. 

 

Callantsoog, 

15 oktober 2009, 

A. Mooy, 

Secretaris. 

  

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


